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fDL 
 
Aan het college van burgemeester en wethouder van de gemeente Laren 
 
 
Onderwerp:  
Verkeersveiligheid en overlast College de Brink.      
    

Laren, 25 maart 2024 
 
 
Overeenkomstig artikel 33 van het ‘Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad Laren 2023’ stel ik u de hiernavolgende vragen, ter schriftelijke 
beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn van 20 dagen. 
 
Toelichting: 
Op de Kerklaan in Laren bevinden zich 3 uitgangen van College De Brink, één nabij pand 16 
ten hoogte van goederen aan- en afvoer; één ten hoogte van pand 10 t.b.v. parkeren docenten 
op het terrein en één naast pand 2 ten behoeve van in- en uitgaande scholieren met fietsen, 
scooters en fat-bikes. Deze laatste in- en uitgang bevindt zich nabij het kruispunt 
Brink/Kerklaan/De Rijt. Regelmatig zijn hier verkeersbelemmeringen omdat scholieren zich 
op het kruispunt ophouden. 
 
College de Brink heeft het roken en vapen op het schoolterrein verboden dus heeft er een, op 
zich voor de hand liggende, verschuiving plaatsgevonden naar de Kerklaan en het kruispunt 
Kerklaan-Brink met name in vrije tussenuren en tijdens het uitgaan van de school. 
 
Hiervan ondervinden diverse bewoners van de Kerklaan de nodige overlast omdat de 
leerlingen nu nabij de woningen aan de Kerklaan, De Pijl en De Kamp (sommigen met een 
rietkap) gaan staan roken. Met de directie is dit al meermalen opgenomen, echter de overlast 
blijft. Daarnaast ontstaan met name door de steigerende en rondjes racende fat bikes, die sinds 
kort het verkeersbeeld zijn gaan domineren, zeer gevaarlijke situaties. Begrijpelijke stoer 
doenerij, geheel passend bij de leeftijd, maar ronduit zeer gevaarlijk. Niet alleen voor de 
leerlingen zelf, maar ook voor de al dan niet gemotoriseerde voorbijgangers. Op het kruispunt 
van Brink/Kerklaan/De Rijt groeperen de leerlingen zich vaak en dat levert vervelende 
verkeerssituaties op. 
 
Een aantal bewoners heeft zich in het verleden georiënteerd op mogelijke verbeteringen. 
Toezeggingen van de zijde van College De Brink over mogelijke oplossingen zijn echter nog 
niet verder gekomen. 
 
College De Brink heeft ook een in- en uitgang naar de parkeerplaatsen achter het voormalige 
gemeentehuis aan de Eemnesserweg en de suggestie is al menig maal gedaan om de 
leerlingen in- en uitgangen te verplaatsen naar die zijde omdat daar reeds een school in- en 
uitgang is van de basisschool Binckhorst. Er zou daar dan een gereguleerde concentratie 
plaatsvinden en overlast bij omwonenden geminimaliseerd worden. 
Indien deze uitgang gebruikt wordt door de leerlingen dan hebben zij genoeg ruimte voor hun 
buitenschoolse stoere activiteiten zonder daarmee een gevaar te vormen voor zichzelf en hun 
omgeving omdat dit op een parkeerplaats achter het voormalig gemeentehuis plaats gaat 
vinden. 
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Vragen: 

1. Kan het college onderzoek doen naar de mogelijkheid om, in overleg met College de 
Brink, de uitgang voor leerlingen te verplaatsen naar de Eemnesserweg?  
Bekend is dat de gemeente de verplaatsing niet toejuicht maar de overlast en 
verkeersonveiligheid neemt onaanvaardbare vormen aan en het blijkt dat Boa-inzet 
niet of onvoldoende is. 

2. Kan het college bewerkstelligen dat de klachten van de Kerklaanbewoners 
daadwerkelijk serieus worden genomen en de verkeersveiligheid verbeterd wordt? 

3. Is het bekend dat het college bereid is mee te werken aan een oplossing, wijziging van 
de in- en uitgang nabij pand 2 en daarmede de overlast weg te nemen en 
verkeersveiligheid te verbeteren? 

4. Is het college bereidt om de situatie voor omwonende adequaat aan te pakken, gelijk 
als de situatie die d.m.v.de pers uiteindelijk in het Brinkhuis is aangepakt? 

 
De antwoorden op deze vragen zie ik graag van u tegemoet. 
 
 
 
Ronald Spaan 
Democratisch Laren 
 
 
 


